
1 
 

Protokół Nr 5/2019 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego,  

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

odbytego w dniu 23 września 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:15, a zakończyło się o godzinie 15:40. 

Posiedzeniu przewodniczył przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

stwierdził quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

Podczas posiedzenia nieobecna K. Wyszyńska 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I  półrocze 2019 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.  

4. Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

5. Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 4 

Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

 

4.1. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o.   

i Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  z Kalkuty Sp. z o.o. za rok 2018 oraz za I i II 

kwartał 2019 roku.  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawił informację dotyczącą Szpitala w Dębnie zawierającą podstawowe dane dotyczące 

spółki. (Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

Zwrócił uwagę, na sprawę przekazania spółki do SPZOZ MSWiA. Dopracowywana jest 

umowa pomiędzy właścicielami. Poruszył temat wierzycieli spółki i zobowiązań 
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wymagalnych, które należy spłacić. Przekazał, że duże firmy mają możliwość poczekać na 

spłatę zobowiązań, natomiast małe takie jak prowadzące usługi cateringu i pralni mają 

problemy i oczekują spłaty zadłużenia w pierwszej kolejności. Ważne jest, aby 

przekształcenie odbyło się szybko, aby móc dokonać spłaty zadłużenia. Zwrócił uwagę, na 

konieczność podjęcia przez Radę Powiatu uchwały w kwestii przeznaczenia zabezpieczonych 

środków finansowych na spłatę zobowiązań spółki. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował o działaniach dotyczących przygotowania umowy przedwstępnej w sprawie 

przekazania spółki do SPZOZ MSWiA w Szczecinie. Poinformował o odbytej w dniu  

10 września br. Radzie Społecznej Szpitala, która podjęła uchwałę wyrażając zgodę na 

przejęcie spółki przez SPZOZ MSWiA w Szczecinie. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że w tej sprawie również podejmie decyzję Zgromadzenie Wspólników oraz 

Rada Nadzorcza spółki. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Jeżeli będzie potrzeba zostanie zwołana nadzwyczajna sesja Rady Powiatu. Najważniejszą 

sprawą jest spełnienie warunków i dopełnienie wszelkich formalności w tej sprawie. 

Podziękował za zaangażowanie Prezesowi i pracownikom spółki w sprawie przekazywania 

informacji na temat szpitala dla SPZOZ MSWiA w Szczecinie. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że przedwstępna umowa została przeanalizowana i zostanie uszczegółowiona. 

Poruszył temat sytuacji finansowej spółki. Przedstawił informację na temat zobowiązań 

wobec dostawców, które na dzień 31 lipca br. wynoszą 4 400 000,00 zł w tym wymagalne 

3 200 000,00 zł. Podał informacje na temat zobowiązań publiczno-prawnych. Odniósł się do 

sytuacji kadrowej spółki. Dzięki informacji o planach przekazania Spółki do SPZOZ MSWiA 

ustabilizowano zatrudnienie na oddziałach ginekologicznym i chirurgicznym. Podał 

informacje o zatrudnionych specjalistach. Odniósł się do kwestii zatrudnienia na oddziale 

wewnętrznym. Poinformował o poszukiwaniu lekarzy do zatrudnienia na oddziale 

pediatrycznym. Podał informacje o oczekiwaniach jakie lekarze przedstawiają w kwestii 

zatrudnienia. Odniósł się do kwestii funkcjonowania szpitala oraz planów dotyczących jego 

przejęcia przez SPZOZ MSWiA w Szczecinie. Zwrócił uwagę, na poprawę dostępności usług 

dla pacjentów po dokonaniu przejęcia szpitala. Poruszył temat sytuacji szpitali w Polsce i ich 

zadłużenia. Podziękował za pomoc ze strony właścicieli spółki. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, jakie osoby są powołane do Rady Nadzorczej spółki? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że skończyła się kadencja Rady Nadzorczej i została powołana nowa              

w osobach Pan Tomasz Domina - Przewodniczący, Pan Augustyniak oraz Pan Horoszko. 
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Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Zwrócił 

uwagę, na sytuacje spółki.  

 

Renata Wit – Główna Księgowa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Poinformowała,  że wynik finansowy spółki do końca miesiąca lipca wynosił - 2 800 000,00 

zł. Zobowiązania wobec dostawców z tyt. dostaw i usług to 2 100 000,00 zł z czego 

1 200 000,00 zł to zobowiązania wymagalne. Największym problemem są zobowiązania 

wobec ZUS. Zaproponowano w tej sprawie układ ratalny. Odniosła się do kwestii płatności 

zobowiązań. Przedstawiła informacje na temat układu ratalnego. Złożono wniosek do banku  

o zwiększenie linii kredytowej, jednak odmówiono z uwagi na brak zabezpieczenia 

majątkowego. Wymagane są poręczenia Gminy lub Powiatu. Poinformowała o sprawie 

dotyczącej zamknięcia oddziału wewnętrznego i kosztów z tym związanych. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, ile miesięcy był zamknięty oddział? 

 

Renata Wit – Główna Księgowa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że 1,5 miesiąca. Zwróciła uwagę na problemy na oddziale pediatrycznym.     

Z dniem 1 października zostanie zawieszona jego działalność na okres 3 miesięcy. 

 

Maria Jaworska – Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Zwróciła uwagę, na dużą ilość porodów, za które są płacone nadlimity. Odniosła się do 

sytuacji finansowej spółki. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Odniósł się do przedstawionych sprawozdań. Poruszył sprawę funkcjonowania poradni, które 

mają dodatnie wyniki, natomiast większość oddziałów posiada ujemny wynik finansowy. 

 

Maria Jaworska – Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Poruszyła kwestię rozliczeń nadlimitów na oddziałach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do sytuacji szpitala. Zwróciła uwagę na złe oszacowanie procedur medycznych. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał o rozwiązania, jakie można zastosować, aby poprawić sytuację szpitala? 

 

Maria Jaworska – Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że musi nastąpić rzeczywiste oszacowanie procedur medycznych. Odniosła 

się do sytuacji szpitala.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii połączenia szpitali co pozwoli na kontraktację większych usług 

medycznych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 3 

Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I  półrocze 2019 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 4cd. 

 

4.2. Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzór 

Wodny w Gryfinie i Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzór 

Wodny w Myśliborzu z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2018 roku.  
 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Wyjaśnił, że informacja zostanie przedstawiona na sesji Rady Powiatu. Przekazał, że 

sprawozdanie jest po raz pierwszy przedstawione i dotyczy dwóch oddziałów terenowych. 

Powiat nie posiada właściwości kontrolnej przedmiotowych podmiotów. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

4.3. Informacja o stanie dróg powiatowych. 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową informację. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała o przebudowę dróg na terenie Gminy Barlinek? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił informacje na temat inwestycji Barlinek-Ożar, która będzie realizowana w roku 

przyszłym. Poinformował o otwarciu ofert na realizacje przebudowy ul. Łużyckiej  

w Myśliborzu. Otwarcie ofert również nastąpi w kwestii przebudowy chodnika  

w m. Moczkowo. Wykonano modernizację drogi w m. Reczyce oraz drogi w m. Krześnica. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała o możliwość przeniesienia na rok przyszły środków finansowych dot. przebudowy 

ul. Celnej w Myśliborzu? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że należy sprawdzić zapisy umowy w tej kwestii. Odniósł się do sprawy 

harmonogramu realizacji przedmiotowego zadania. 
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Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy w tym roku przewidywane jest zamiatanie dróg? Chodzi głównie o ścieżkę 

rowerową na ul. Zielonej w Dębnie. 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że przed sezonem zimowym będzie zlecone wykonanie prace w tym zakresie. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zwrócił uwagę, na zarastające pobocza na drodze w stronę wsi Oborzany.  

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił informację na temat zaplanowanych środków finansowych na wykonanie zadań. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.4. Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2019/2020. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, jaka kwota została zabezpieczona na zimowe utrzymanie dróg powiatowych? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że planowane jest ok. 550 000,00 zł na sezon. Przekazał, że część zadań jest 

finansowana z bieżącego budżetu, natomiast część z kolejnego. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zauważył, że utrzymanie dróg nie dotyczy tylko sezonu zimowego, ale jest całoroczne. 

Zapytał, czy nie powinno być to ujęte w jedną całość? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że są różne systemy utrzymania dróg, które były analizowane. Należy 

wskazać, w jakim kierunku podejmujemy działania. Utrzymanie zlecone jest kosztowne podał 

przykład zlecenia zimowego utrzymania dróg. Przedstawił informacje na temat 

prowadzonych czynności podczas wykonywania zadania. Zwrócił uwagę, że Powiat nie 

posiada środków finansowych na zlecenie zewnętrzne zadań.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii funkcjonowania Wydziału. Przekazała, że zostanie on wzmocniony 

poprzez dodatkowe zatrudnienie i zostanie zakupiony dodatkowy sprzęt. 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poruszył temat dotyczący zakupu sprzętu drogowego. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.5. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych.  
 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku szkolnym 2018/2019. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? Zwrócił uwagę, na projekty realizowane przez Zespół 

Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

Zauważył, że są jednostki, które nie pozyskały środków zewnętrznych. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że planuje się zorganizować warsztaty szkoleniowe dla placówek  

w kierunku pozyskiwania  środków zewnętrznych. Zwróciła uwagę, że pozyskiwanie 

środków zewnętrznych wiąże się z ogromną ilością pracy z tym związanej. Odniosła się do 

realizowanych projektów. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy złożono wnioski na remonty stołówek w szkołach podstawowych? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że planowano złożenie wniosku na odtworzenie kuchni w Młodzieżowym 

Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poruszył kwestię wyników egzaminów maturalnych. Odniósł się do wyników poszczególnych 

placówek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

5.1. w sprawie odwołania Zarządu Powiatu w Myśliborzu z powodu nieudzielenia 

wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? Zwrócił uwagę, że projekt uchwały będzie przegłosowany 

podczas sesji Rady Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały. 
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6.1. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok”. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Zwróciła uwagę, że był on poddany 

konsultacjom. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał o wysokość środków finansowych? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące środków finansowych wskazanych w projekcie uchwały. 

 

więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 

Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2020 rok” 

głosowało 3  Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.2 w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych odcinków dróg 

powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przekazania przedmiotowych dróg. Wyjaśniła, że są to drogi 

na terenie gm. Barlinek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

niektórych odcinków dróg powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 
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5.3 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S.Dariusa i S. 

Girenasa w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S.Dariusa i S. 

Girenasa w Myśliborzu 

 głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.4 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

 

5.5 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu  

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.6 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Myśliborzu i Centrum Kształcenia Praktycznego w Myśliborzu  

w Centrum Kształcenia Zawodowego w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Myśliborzu i Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Myśliborzu w Centrum Kształcenia Zawodowego w Myśliborzu 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.7 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.8 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. 

kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych 

im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku  

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.9  w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Barlinku i Centrum Kształcenia Praktycznego w Barlinku w Centrum 

Kształcenia Zawodowego w Barlinku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Barlinku i Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Barlinku w Centrum Kształcenia Zawodowego w Barlinku 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.10 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego w Dębnie 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.11 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego  

w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego 

w Dębnie  

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.12 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Nr 2 w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Gimnazjum Nr 2 w Myśliborzu  

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.13 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Specjalnego  

w Renicach. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Gimnazjum Specjalnego w Renicach  

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.14 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Publicznego  

w Smolnicy. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Gimnazjum Publicznego w Smolnicy  
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głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Powiatu Myśliborskiego.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego projektu uchwały. Podała szczegóły 

dotyczące przedmiotu dzierżawy.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy gruntu stanowiącego własność Powiatu Myśliborskiego  

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.16 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu do podejmowania 

czynności w zakresie podróży służbowych Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

do podejmowania czynności w zakresie podróży służbowych Przewodniczącego Rady 

Powiatu  

głosowało  3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.17 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji skarg, wniosków  

i petycji. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? Poinformował, że rezygnacja dotyczy radnego 

Arkadiusza Mazepy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji 

skarg, wniosków i petycji  

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.18 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? Poinformował, że rezygnacja dotyczy radnej Danuty 

Patkowskiej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji 

Finansów, budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

głosowało 2 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

5.19 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji  Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? Poinformował, że rezygnacja dotyczy radnej Danuty 

Patkowskiej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji  

Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny –M. Piwowarczyk 

Ad. 6 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15:40. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 


